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Protokół Nr XLI/2022
z XLI zdalnej sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim odbytej

w Urzędzie Miejskim w Sępólnie Krajeńskim w sali im. L. Prądzyńskiego
w dniu 23 lutego 2022r. w yodzinach od 10:00 do 13:06

Prowadzący obrady - Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Lesinski, który
obrady sesji prowadził z sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w Sępólnie
Krajeńskim ul. T. Kościuszki 11

Ad. 1, Otwarcie sesji

Przewodniczący RM poinformował, że sesja będzie utrwalana za pomocą urządzeń
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji są udostępnione w Biuletynie
Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo
przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego.
Pełną klauzulę informacyjną dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim można znależć na stronie internetowej i??????vxx?mina-sepolno.p]
w zakładce Rada Miejska/ sesje Rady Miejskiej- nagrania oraz na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie zakładka sesje Rady Miejskiej/
nagrania.

Przewodniczący RM poinformował, że sesja Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
została zwołana i odbywa się w trybie zdalnyrn zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2
marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem,
przeciwdzialaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz
wywołanych nimi sytuacji ]-ayzysowych. Przywołany przepis pozwala na prowadzenie
obrad sesji, podejmowania rozstrzygnięć, w tym uchwał z wykorzystaniem środków
porozumiewania się na odległość - zdalny tryb obradowania.

Następnie Przewodniczący RM powita?ł wszystkich obecnych na sesji radnych RM:

1. wszystkich radnych Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

2. Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,

3. a Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza,

4. Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,

5. Przedstawicieli instytucji związanych z bezpieczeństwem publicznyrn:

- Pana inspektora Pawła Zawadę Komendanta Powiatowej Policji w Sępólnie
Krajeńskim,

- Pana młodszego brygadiera Dariusza Chylewskiego Zastępcę Komendanta

Powiatowej Państwowej Stra,0 Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim,

- Pana druha Tobiasza Świniarskiego Prezesa Gminnego Oddziału OSP RP w
Sępólnie Krajeńskim,

7. Pana Artura Żychskiego Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy
8. Przedstawicieli jednostek pomocniczych Gminy Sępólno Krajeńskie oraz

wszystkich uczestniczących i oglądających w mediach.
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Lista obecności sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli stanowi załącznik nr
1 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM poinformował, że w związku z tyrn, że sesja odbywa się w trybie
zdalnyrn obecność radnych będzie sprawdzona poprzez wyczytanie nazwisk radnych,
którzy po wywołaniu potwierdzą swoją obecność.

Przewodniczący RM stwierdził, po połączeniu się zdalnie z k.idyrn radnym, że na 15
radnych obecnych jest 15 co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie
Krajeńskim może obradować i podejmować prawomocne uchwa?ły.

Lista radnych RM biorących udział w zdalnej sesji RM stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformowa?ł, ze porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji oraz został umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej,
dlatego nie będzie odczytany.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zAo'r;yć wniosek o
zmian«; porządku obrad.

Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad, wobec tego Przewodniczący RM
stwierdził, że Rada Miejska będzie obradowała wg przygotowa?nego porządku obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjarni, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjami.

5. Składanie interpelacji i zapyta?ń przez radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Sępólno
Krajeńskie - wystąpienia przedstawicieli:

a) Komendy Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim,
- dyskusja.

b) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pozarne5 w Sępólnie Krajeńskim,
- dyskusja.
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c) Zarządu Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Stra?$ Pożarnych RP
w Sępólnie Krajeńskim,
- dyskusja.

d) Prokuratury Rejonowej w Tucholi
- dyskusja.

8. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy o stanie bezrobocia na terenie Gminy
Sępólno Krajeńskie.

9. Lokalny Prog;ram Rozwoju Gospodarczego Gminy Sępólno Krajeńskie na lata
2022-2030:

a) raport z konsultacji społecznych Lokalnego Prograrnu Rozwoju Gospodarczego
Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2030,

b) przedstawienie Lokalnego Prograrnu Rozwoju Gospodarczego Gminy Sępólno
Krajeńskie na lata 2022-2030,

c)apodjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Lokalnego Prograrnu Rozwoju
Gospodarczego Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2022-2030",

lO.Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępolno Krajeńskie,

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budźetu Gminy Sępólno Krajeńs?-cie
na 2022 rok,

c) zmieniająca uchwa?łę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w
żłobku i w klubie dziecięcyrn w Gminie Sępólno Krajeńskie oraz wysokości
maksymalnej opłaty za wyżywienie,

d) zmieniająca uchwa?łę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka i
wy,?enie u dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę Sępólno
Krajeńskie,

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
.przestrzennego terenu położonego przy ulicy Koronowskiej w Sępólnie
Krajeńskim,

f) sprzeda?$ nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Hallera w Sępólnie
Krajeńskim,

g) sprzeda?$ nieruchomości gruntowych połoźonych w miejscowości Sikorz, gm.
Sępólno Krajeńskie,

h) wyra?;żenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w
Sępólnie Krajeńskim,
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i) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przeta?rgowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej
stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie,

j) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego Programu
,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2022,

k) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego Prograrnu
,,Opieka wytchnieniowa" - edycja 2022

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

12.Odpowiedzi na wolne wnioski.

13. Zakończenie sesji.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnyrn za pomocą poczty elektronicznej. Zapytał radnych o
ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z XL sesji Rady Miejskiej został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z
ka;żdym radnym, następującymi głosami:

za- 15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowa?nia obecnych było 15 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że Pan Burmistrz złożył sprawozdanie, które
zostało przesłane radnym pocztą elektroniczną i będzie stanowiło za?łącznik do
protokołu. W związku z tym, że radni otrzyrnali sprawozdanie nie będzie odczytane,
chyba że radni sobie tego $czą. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Następnie zapytał, czy są pytania do sprawozdania Burmistrza Sępólna Krajeńskiego.

Nikt nie zabrał głosu dlatego Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego punktu
porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami
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Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wyjaśnił, że informacja z działalności w okresie między sesjarni wraz z ilością
posiedzeń komisji została również przesłana radnym za pomocą poczty elektronicznej
i będzie stanowiła załącznik do protokołu. W związku z tym, że radni otrzymali
informację nie będzie odczytana, chyba że radni sobie tego $czą. Nikt nie zgłosił
sprzeciwu.

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do informacji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że w okresie między sesjarni nie wpłynęła żadna
interpelacja ani zapytanie. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zAo0ć:.
interpelację lub zapytanie, jeźeli tak to poprosił o odczytanie i dosta?rczenie do biura
Rady.

Nikt nie zło;:ł zapytania ani interpelacji, dlatego Przewodniczący RM zarnknaJ ten
punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 6, Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Wolne wnioski zło0ł:

Głos zabrał radny RM Janusz Tomas, który poinformował, źe do Klubu Przymierze
Społeczne dla Krajny wpłynął wniosek Pana Ryszarda Skulskiego o wyraż:enie chęci
przystąpienia do Klubu. Pan Tomas stwierdził, że prośba Pana Skulskiego została
pozytywnie, jednogłośnie przyjęta, dlatego Pan Ryszard Skulski jest formalnie
członkiem Klubu Przymierza Społecznego dla Krajny.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który zło$ł wniosek w imieniu mieszkańców,
aby nie wprowadzać strefy płatnego parkowania przy Placu Targowym, przy ulicy
Młyńskiej oraz przy ulicy Jeziornej. Wyjaśnił, iż mieszkańcy opowiadają się przeciwko
wprowadzeniu takich opłat. Doda?ł, że mieszkańcy po ukazaniu się artykułu w
Wiadomościach są zbulwersowani w sprawie wprowadzenia opłat.

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Następnie radny RM Antoni Dolny zło,)7ł wniosek w sprawie pozyskania środków
finansowych na odwodnienie drogi Trzciany- wysypisko śmieci - Włościbórek. Dodał,
że odwodnienie należy wykonać przed zaplanowaną inwestycją dywaniku asfaltowego
na wyżej wymienionym odcinku. Wyjaśnił, że na skutek niszczącego działania wody i
mroz'ó dochodzi do pęknięcia i kruszenia asfaltu. Radny RM Antoni Dolny
zaproponowal uzgodnić wykonanie odwodnienia z Gminną Spółką Wodną i z
mieszkańcami. Stwierdził równieź, źe mieszkańcy są zbulwersowani, że ma być tam
nakładka asfaltowa, a nie odprowadzenie wody gruntowej, opadowej .

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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Kolejny wniosek złożony przez radnego RM Antoniego Dolnego dotyczył przeznaczenia
środków finansowych na odwodnienie grninnej drogi przez wieś Włościbórz. Wyjaśnił,
że przed wykonaniem zaplanowanego przez wieś dywaniku asfaltowego, należy w
pierwszej kolejności wykonać w 4 a nawet w więcej punktach odwodnienia drogi, w
zaniżonych odcinkach. Na skutek niszczącego działania wody i mrozu dochodzi do
pęknięcia i kruszenia asfaltu. Wyjaśnił, iż od wielu lat mieszka?ńcy oczekują
prawidłowego odwodnienia ww. drogi, która przy nadmiernych opadach zalewa
posesje i piwnice. Radny RM Dolny zaproponował, aby wykonanie odwodnienia
uzgodnić z Gminną Spółką Wodną i mieszka?ńcami.

Kserokopia pisma sta?nowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący RM przypomnia?ł radnym o obowiązku złożenia oświadczenia
majątkowego i aby nie zwlekać do ostatniego dnia.

Nikt w'ęcej nie zabrał głosu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy
Sępólno Krajeńskie:

a) Komenda Powiatowa Policji w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni informację otrzyrnali wraz z
materia?łami sesyjnymi.

Pan insp. Paweł Zawada Komendant Powiatowy Policji w 8ępólnie Krajeńskim, który
uczestniczył w sesji zdalnie przedstawił najważniejsze informacje o stanie
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy Sępólno
Krajeńs?-cie. Na zakończenie przedstawianej informacji dodał, że na terenie miasta i
gminy prowadzone były akcje profila?ktyczne takie jak: ,,Odblaski ratują $cie",
,,Trze? bądź kierowco" oraz ,,Chrońmy swoje mienie", dzięki temu bezpieczeństwo
to było poprawiane, a mieszkańcy byli uświadomieni o niebezpieczeństwach
czyhających na terenie naszej gminy.

Ponadto Pan Komenda?nt podziękowa?ł radnym, Panu Burmistrzowi oraz Pani
Skarbnik za przychylenie się do złożonego wniosku w sprawie wsparcia finansowego
za?kupu pojazdu służbowego dla Komendy Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim.

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Głos zabra?ł radny RM Leszek Kąkol, który zwrócił się z prośbą do Pana Komendanta
o egzekwowanie zakazów parkowania samochodów na ulicach bocznych i ulicy
Ratuszowej, ponieważ są to ulice po renowacji, gdzie chodniki zaznaczone są czarną
kostką, a kierowcy stawia.ją samochody na chodnikach. Dodal, że uliczki są ba?rdzo
wąskie, jednokierunkowe, gdzie obowiązuje zakaz parkowania. Największe zagrożenie
jest w niedzielę, gdyż ludzie wracający z kościoła muszą omijać sarnochody parkujące
na chodnikach i schodzić na jezdnię, a w tym sa?rnym czasie jest duże natżenie ruchu
przez sarnochody wyjeżdżające spod kościoła. Wyjaśnil ze taka sytuacja sprawia
szczególne niebezpieczeństwo dla pieszych, a jest to duże wygodnictwo kierowców tarn
parkujących, a nie dalej jak 200 metrów znajdują się 4 duże pa?rkingi, gdzie zawsze
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są wolne miejsca. Ponadto radny RM Kąkol wskazal, źe mieszkańcy dopytu?ją się jak
została załatwiona sprawa dewastacji choinki na Placu Wolności.

Komenda?nt Powiatowej Policji stwierdził, że zostaną wysłane na wskazm'ie przez
radnego ulice dodatkowi funkcjonariusze, celem wyeliminowania zagrożeń. Dodał, źe
najlepiej by było, aby mieszkańcy taki sygnał bezpośrednio przekazali na policję, za
pośrednictwem Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa, wówczas patrole w tych
miejscach w przeciągu pierwszych 5 dni są tarn kilkukrotnie.

Następnie wyjaśnił, że jeżeli chodzi o sprawę dewastacji choinki to, sprawa ta jest
tra?ktowana priorytetowo i cały czas są prowadzone prace nad tą sprawą i ma nadzieję,
że w najbliźszyrn czasie będzie możliwość przekazania informacji o tym, że jest ona
pozytywnie zakończona.

Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję i przeszedł
do kolejnego podpunktu.

b) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni informację otrzymali wraz z
materiałarni sesyjnymi.

Pan młodszy brygadier Dariusz Chylewski Zastępca Komendanta Powiatowej
Państwowej Straży Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim, który uczestniczył w sesji zdalnie
przedstawił informację dotyczącą bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie
Gminy Sępólno Krajeńskie za rok 2021.

Na zakończenie Komendant PPSP zachęcił do odwiedzania strony internetowej
ponieważ na bieźąco umieszczane są wszelkie informacje dotyczące karnpanii
społecznych, przepisów przeciwpożarowych, profilaktyki, przepisów dotyczących
stra?żaków państwowej jak i ochotniczej stra'r5r pożarnej itp.

Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnkną?ł dyskusj(: i przeszedl do
kolejnego podpunktu.

c) Zarząd Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP
w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformowal, źe informację radni otrzymali wraz z materiałarni
sesyjnymi.

Pan druh Tobiasz Świniarski Prezes Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP w
Sępólnie Krajeńskim, który uczestniczył w sesji zdalnie przedstawił w prezentacji
informację Gminnego Związku OSP RP w Sępólnie Krajeńskim o stanie
bezpieczeństwa na terenie grniny za rok 2021. Pan Świniarski poinformował, że jest
Prezesem Zarządu od września 2021 roku, zastąpił druha Józefa Olka.

Podczas omawiania rozdziału III - ,,Finansowanie" Pan Tobiasz Świniarski zwrócił się
z prośbą o wsparcie, poniewa?ż tych potrzeb jest coraz więcej np. wichury, zwiększone
koszty energii, koszty ogrzewania gazowego, paliwo, przeglądy sprzętu
specjalistycznego itp. Nadmienił, że budżet w 2012 roku był na poziomie 120 tys.
zł, a na dzień dzisiejszy, po 10 latach, budżet jest w przedziale 150 tys. zł, czyli
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wzrastał rocznie po 3 tys. zł. Stwierdził, że nie ma nic przeciwko kulturze fizycznej,
czy Centrum Kultury, gdzie budźety są milionowe, a OSP od 10 lat ma marnie tylko
na przeżycie. Dodał, że od dwóch lat budżet jest na poziomie 300 tys. zł, bo w roku
2020 budżet był na poziomie 370 tys. zł, a w roku poprzednim na poziomie 302 tys.
zł i gdyby tak ten budżet zosta?ł to będą się cieszyć. Zwrócił się z prośbą o dostrzeżenie
i docenienie OSP.

Na zakończenie Prezes Świniarski podziękowa?ł za doskona?łą współpracę Komedzie
Państwowej Stra$ Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim, Komedzie Powiatowej Policji w
Sępólnie Krajeńskim, Panu Burmistrzowi, radnyrn oraz w szczególności Pa?ni Beacie
Kozłowskiej oraz Pani Magdalenie Zamojskiej za współpracę ze wszyst]-cimi
jednostkami z terenu ca?łej gminy.

Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

d) Prokuratura Rejonowa w Tucholi

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrzymali wraz z materiała?rni
sesyjnymi. Z uwagi na pilny wyjazd w sesji RM nie uczestniczył Prokurator Rejonowy
z Tucholi. Pan Lesinski poinformował, że informacja będzie stanowiła załącznik do
protokołu i jeżeli będą pytania to zostaną przekazane, celem udzielenia odpowiedzi.

Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabral głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję.

Następnie Przewodniczący RM w imieniu radnych RM skierował słowa podziękowania
do Komendantów PPSP i Policji, Prezesa Oddzia?łu Gminnego ZOSP RP oraz
współpracowników za ciężką, niebezpieczną, ale bardzo dobrze wykonaną pracę na
rzecz społeczeństwa lokalnego i nie tylko. Dodał, że narażając swoje ?cie niosą pomoc
ludziom biorących udzia?ł w zdarzeniach drogowych, losowych. Na zakończenie ?czył
zdrowia, wytrwałości, szczęścia, i aby wykonywana służba przynosiła wiele
satysfakcji.

Przewodniczący RM zamknJ ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 8. Informacja Powiatowego 'Urzędu Pracy o stanie bezrobocia na terenie
Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że informacje radni otrzymali wraz z materia?łarni
sesyjnymi.

Pan Artur Żychski Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy, który uczestniczył w sesji
zdalnie, przedstaw'ł w prezentacji informację o stanie bezrobocia na terenie Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu.
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Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 9. Lokalny Program Rozwoju Gospodarczego Gminy Sępólno Krajeńskiego
na lata 2022-2030:

a) raport z konsultacji społecznych Lokalnego Programu Rozwoju
Gospodarczego Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2030,

Przewodniczący RM poinformował, źe raport radni otrzyrnali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

PaniaAnna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie wyjaśniła, że konsultacje
społeczne odbyły się od dnia 9 listopada 2021 roku do 14 grudnia 2021 roku.
Mieszka?ńcy oraz przedsiębiorcy mogli brać udział w tych konsultacjach, poprzez
zgłaszanie uwag osobiście, elektronicznie, hądź pisemnie do Urzędu Miejskiego w
Sępólnie Krajeńskim oraz na spotkaniu, które odbyło się w Inkubatorze
Przedsiębiorczości w dniu 17 listopada 2021 roku. W wyniku konsultacji zgłoszono
16 uwag. Nadmieniła, że radni otrzymali raport z konsultacji dlatego pokrótce
omówiła zgłoszone uwagi.

Raport z konsultacji społecznych Lokalnego Programu Rozwoju Gospodarczego
Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytal, czy są pytania do przedstawionego raportu?

Pyta?ń nie było, dlatego Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego podpunktu z
porządku obrad.

b) przedstawienie Lokalnego Programu Rozwoju Gospodarczego Gminy
Sępólno Krajeńskie na lata 2022-2030

Pani'Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego przedstawiła za?łożenia Lokalnego Prograrnu Rozwo5u Gospodarczego
Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2022-2030 w prezentacji multimedialnej.

Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego punktu porządku obrad.

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Lokalnego Programu RozvgoJu
Gospodarczego Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2022-2030"

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwał radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu przedstawiła projekt uchwały.

MaZ Z
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Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej RM
w Sępólnie Krajeńskim, Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicz'nego
RM w Sępólnie Krajeńskim i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyjęcia ,,Lokalnego Programu Rozwoju Gospodarczego Gminy
Sępólno Krajeńskie na lata 2022-2030" zosta?ła przyjęta, poprzez połączenie si-ę
zdalnie z każdym radnym, następującymi głosami, tj:

za- 14 radnych, przeciw - 1 radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/393/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie przyjęcia ,,Lokalnego Programu Rozwoju
Gospodarczego Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2022-2030" stanowi
załącznik nr 17 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM zarnkną?ł ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu
porządku obrad.

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólno Krajenskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pa?ni Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie, która uczestniczyła w sesji
zdalnie wyjaśniła, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej związana jest
rozliczeniem wyniku finansowego budżetu gminy za 2021 rok. Zmiana polega na
zmianie źródła finansowania deficytu oraz zwiększeniu tego deficytu o 1000 100,00
zł do wysokości realizowanych zadań, na które gmina otrzyma?ła środki jeszcze w roku
ubiegłym. Pani Skarbnik wyjaśniła, że źródłem finansowania deficytu według planu
na 2022 rok, był kredyt, a tera?z po rozliczeniu wyniku i złożeniu sprawozdaji do
Regionalnej Izby Obrachunkowej, deficyt ten będzie realizowany ze środków, które
pozostały na rachunku bankowym w roku ubiegłym. Doda?ła, ze w związku z tyrn
aktualizuje się dochody i wydatki do wysokości określonej w uchwale budżetowej.

Projekt uchwa?ły został przedstawiony na Komisji Budżetu RM w Sępólnie Krajeńskim
i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz za?rządził
głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.
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Uchwala zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/394/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2022 rok

Przewodniczący RM poinformował, źe projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Ska?rbnik Gminy wyjaśniła, że projekt uchwały związany jest ze zmianą źródła
finansowania deficytu ora?z jego zwiększeniem do wysokości5 730 000,00 zł. Źródłem
finansowania tego deficytu nie jest już kredyt, a środki pozostające na rachunku
bankowyrn na dzień 31 grudnia ubiegłego roku zgodnie z załącznikiem nr 4 do
uchwały. Pani Skarbnik wyjaśniła, że pozosta?łe zmiany to m.in.: wprowadzenie tych
zada?ń, na które gmina otrzyrnała środki w zeszłym roku, a które są kontynuacją
realizacji projektów w roku bieźącyrn, są to projekty takie ja?k Erazmus- ,,Kompetencje
kluczem do przyszłości" oraz ,,Prograrn aktywizacja i integracja- Nowy start 2".
Doda?ła, że pozostałe zmiany związane są z bieżącą realizacją zadań jednostek oraz
Urzędu Miejskiego.

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Budżetu Rady Miejskiej
i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabra?ł głosu, więc Przewodniczący RM za?rnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Kraje0skie na 2022 rok została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, następującyrni głosarni, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/395/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021 rok stanowi załącznik nr 21 do protokołu.
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c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt
dziecka w żłobku i w klubie dziecięcym w Gminie Sępólno Krajeńskie oraz

wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Danuta Daszkiewicz Dyrektor Centrum Małego Dziecka i Rodziny w Sępólnie
Krajeńskim, która uczestniczy w sesji zdalnie, przedstawiła projekt uchwały.

Projekt uchwa?ły zosta?ł przedstawiony na Komisji Budżetu oraz Komisji Statutowej i
Pomocy Społecznej RM w Sępólnie Krajeńskim i uzyskał opinię pozytywną.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabral głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka
w żłobku i w klubie dziecięcym w Gminie Sępólno Krajeńskie oraz wysokości
maksymalnej opłaty za wyżywienie zosta?ła przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z
ka".dym radnym, następującymi głosami, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/396/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za
pobyt dziecka w żłobku i w klubie dziecięcym w Gminie Sępólno Krajeńskie oraz
wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie stanowi załącznik nr 23 do
protokołu.

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt
dziecka i wyżywienie u dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę

Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Danuta Daszkiewicz Dyrektor Centrum Ma?łego Dziecka i Rodziny w Sępólnie
Krajeńskim, przedstawiła projekt uchwały.

Projekt uchwały zosta?ł przedłożony do zaopiniowania przez Komisję Budż.etu oraz
Komisję Statutową i Pomocy Społecznej RM w Sępólnie Krajeńskim i uzyska?ł opinię
pozytywną.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabral głosu, więc Przewodniczący RM zamkną?ł dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka
i wyżywienie u dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę Sępólno Krajeńskie
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została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z ka?żdym radnym, następującymi
głosami, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych.
W chwili głosowa?nia obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/397/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za
pobyt dziecka i wyżywienie u dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę
Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu położonego przy ulicy Koronowskiej w Sępólnie

Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła projekt uchwa?ły.

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej i Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim, która pozytywnie go
zaopiniowała.

Pani 'Kierownik wyjaśniła, że na tym terenie jest obowiązujący miejscowy plan
zagospodarowania przestrzennego, jednakże jest on pod funkcję usługową, a firma
MDD wystosowała wniosek o rozszerzenie tego obszaru , jako usługowy, ale także pod
aktywność gospodarczą, by móc poczynić produkcję na tym terenie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyslaisji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM za?rnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego przy ulicy Koronowskiej w
Sępólnie Krajeńskim została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z ka?żdym
radnym, następującymi głosarni, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/398/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu połoźonego przy ulicy Koronowskiej
w Sępólnie Krajeńskim stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

r» sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Hallera
w Sępólnie Krajeńskim
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Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa, który
uczestniczył w sesji zdalnie przedstawił pro5ekt uchwały.

Projekt uchwały zostal pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabral głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie sprzeda?$ nieruchomości gruntowej połozonej przy ul. Hallera
w Sępólnie Krajeńskim została przy5ęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, następującymi głosami, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego sta?nowi załącznik nr 28 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/399/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości grnntowpi położonej przy
ul. Hallera w Sępólnie Krajeńskim stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

g) sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości
Sikorz, gm. Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabra?ł głosu, więc Przewodniczący RM zarnknąl dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwala w sprawie sprzeda?0 nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości
Sikorz, gm. Sępólno Krajeńskie zostala przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z
każdym radnym, następującyrni głosami, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/400/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych
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w miejscowości Sikorz, gm. Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 31 do
protokołu.

h) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej
położonej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwaly został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie wyra?źenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej
położonej w Sępólnie Krajeńskim zosta?ła przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z
ka?źdym radnyrn, następującyrni głosarni, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/401/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie
nieruchomości gruntowej położonej w Sępólnie Krajeńskim stanowi załącznik
nr 33' do protokołu.

i) wyraźenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej

stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformowa?ł, źe projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodai'ki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńs]-cim.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierźawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przeta?rgowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej
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stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie została przy5e;ta, poprzez połączenie
się zdalnie z ka?żdym radnym, następującymi głosarni, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrz3mna?ło się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanow' załącznik nr 34 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/402/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz
odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik
nr 35 do protokołu.

j) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego
Ptogram'u ,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej"- edycja 2022

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Sępólnie Krajeńskim,
która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła projekt uchwały.

Projekt uchwały zostal przedstawiony na posiedzeniu Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej oraz Komisji Budżetu RM w Sępólnie Krajeńskim i zosta?ł zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego
Programu ,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej"- edycja 2022 zosta?ła przyjęta,
poprzez połączenie się zdalnie z ka?żdym radnym, następującyrni głosarni, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/403/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do
realizacji rządowego Programu ,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej"-
edycja 2022 stanowi załącznik nr 37 do protokołu.

k) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego
Programu ,,Opieka wytchnieniowa"- edycja 2022

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor (środka Pomocy Społecznej w Sępólnie Krajeńskim,
która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła projekt uchwały
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Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej ora?z Komisji Budżetu RM w Sępólnie Krajeńskim i zosta?ł zaopiniowany
p o zytywn ie.

Przewodniczący RM zapytał, czy SEI pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały i poprosil aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwala w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego
Progra?rnu ,,Opieka wytchnieniowa"- edycja 2022 zosta?ła przyjęta, poprzez połączenie
się zdalnie z każdym radnym, następującyrni głosarni, tj:

za- 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

Uchwała Nr XLI/404/2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 23
lutego 2022 roku w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do
realizacji rządowego Programu ,,Opieka wytchnieniowa"- edycja 2022 stanowi
załącznik nr 39 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego,
dziękując za przygotowanie projektów uchwał.

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że w związku z tym, źe nie złożono interpelacji i
zapytań, nie otrzymal źadnych odpowiedzi.

Następnie Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski.

Przewodniczący RM poprosił Pana Waldemara Stupa?łkowskiego Burmistrza Sępólna
Krajeńskiego o udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na sesji lub wskazanie
pracowników do udzielenia odpowiedzi.

Pan Waldemar Stupa?łkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do wniosku
radnego RM A.Dolnego dotyczącego nie wprowadzania taryfy płatnej strefy
parkowania na obszarze centrum naszego miasta. Wskazał, że wniosek ten został juź
zaopiniowany przez radnych. Opinie do tego wniosku były pozytywne i dalej idące,
aby opłatę wprowadzić także przed Urzędem Miejskim. Nadmienił, źe jest prośba o
ponowne zajęcie się tym tematem przez radnych ze względu na pojawienie się nowych
okoliczności, które trzeba rozwa0c i rozstrzygnąć m.in. dzisiejszy wniosek zgłoszony
przez radnego.

Następnie Pan Stupałkowski wskaza?ł, że odnośnie kolejnego wniosku złożonego przez
radnego RM Antoniego Dolnego w sprawie odwodnienia drogi przez Włościbórz, to
jest już pozytywna informacja, że Gmina Sępólno uzyskala dofinansowanie na
odnowienie asfaltu na długości 1 km przez wieś. Wniosek zawiera tylko możliwość
poprawienia istniejącej infrastruktury. Wyjaśnił, że jest tam fragment odwodnienia,
ale niewystarczający. Sprawę tą sygnalizował juź Pan Sołtys Sołectwa Włościbórz
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proponując pewne rozwiązania. Burmistrz stwierdził, że Gmina zajmie się tym
tematem. Natomiast odnośnie kolejnego wniosku dotyczącego odwodnienia drogi do
Włościbórka Burmistrz wskazał, że nie ma tarn jeszcze pozytywnej decyzji na
dofinansowanie. Wniosek jest na liście rezerwowej i czeka na rozstrzygnięcie.
Wyjaśnił, że w rarnach złożonego wniosku jest również poprawa istniejącego
odwodnienia, które tarn już jest, ale wymagana jest jego odbudowa. Burmistrz
Stupalkowski stwierdził, że jeżeli będzie informacja, że gmina otrzyma wsparcie, to
zwróci uwagę na poprawę odwodnienia.

Doda?ł, że jezeli chodzi jeszcze o drogę przez Włościbórz, to prace będą prowadzone
wspólnie ze Sołtysem i projektantarni i być może trzeba będzie zaangażować Spółkę
Wodną, bo może trzeba będzie odprowadzić te wody do urządzeń melioracyjnych.

Następnie Przewodniczący RM poinformował, że wpłynęła informacja dotycząca
wniosku radnego RM Artura Juhnke w sprawie rozważenia przebudowy parkingu
znajdującego się za gmachem UM. Wniosek został skierowany do Starostwa
Powiatowego w Sępólnie Krajeńskim oraz Ośrodka Pomocy Społecznej z prośbą o
wydanie opinii. Radny RM Artur Juhnke oraz pozostali radni otrzymali pismo,
zostalo przesłane pocztą elektroniczną i nie będzie odczytane.

Ponadto Przewodniczący RM poprosił o uzupełnienie odpowiedzi na wnioski z
poprzednich sesji RM:

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego udzielił odpowiedzi na wniosek dotyczący składania
wniosków do II edycji Polskiego Ładu m.in. dotyczącego skanalizowania pozostałych
wsi na terenie naszej gminy i budowy dróg grninnych.Wyjaśnił, iż odbyła się wspólna
komisja na temat wniosków do II edycji Polskiego Ładu, podczas której omawiane
były potrzeby w naszej gminie, jeżeli chodzi o drogi, kanalizację, czy obiekty
kubaturowe. Zostało uwzględnione, że gmina będzie składać do Polskiego Ładu 3
wnioski: 1- wniosek w obszarze budowy domu dziennego pobytu, 2 - wniosek
dotyczący budowy kanalizacji sanitarnych oraz 3 - wniosek związany z budową dróg
na terenie naszej gminy. Termin składania wniosków został przesunięty do końca
lutego, dlatego dopiero jutro, pojutrze będzie można formalnie powiedzieć jakie
wnioski zosta?ły złożone.

Następnie Pan Jarosław Dera udzielił odpowiedzi na wniosek w sprawie reorganizacji
ruchu na ulicy Komierowskiej na odcinku sla'zyżowania z ul. bł. ks. Jerzego
Popiełuszki do skrzyżowania z ul. Wysoką polega.jącą na zorganizowaniu ruchu dla
pieszych tj. rozwa?żenie budowy chodnika lub doraźnie wyłączenie części ulicy i
zorganizowanie tam ruchu dla pieszych, być może przez naniesienie jakiegoś
ozna?kowania poziomego. Wskazał, że odbyło się spotkanie z projektantarni
zajmującymi się tematyką drogową oraz z Prezesem Glińskim, podczas którego była
omawiana ta sprawa. Doda?ł, źe najprostszym wyjściem, byłoby wprowadzenie 'strefy
zamieszkania, gdzie pieszy jest nadrzędnyrn uczestnikiem ruchu, lecz to nie będzie
spełnialo wszystkich warunków. Następnie rozwa?ża?no możliwość pobudowania ciągu
pieszego oraz ciągu pieszo-jezdnego. Doda?ł, że jeżeli powstałby ciąg pieszy w kierunku
skrzyżowania z ulicą Niechorską, czyli do włączenia się do ju?ż istnie.jącego tarn ciągu
z ulicą Wysoką, to może by zmieścił się w terenie, który jest w granicach pasa
drogowego. Natomiast ciąg pieszo-rowerowy ogranicza ten pas, trzeba by było go
zsvęazać. Stwierdził, ze omawiając te wszystkie rozwiązania przyjęto, że droga ta będzie
ujęta we wniosku do Polskiego Ładu. Doda?ł, że trzeba tam kompleksowo rozwiązać
sprawy sla'zyżowania ulicy Wysokiej, Komierowskiej i Stodolnej. Dalsze rozmowy
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powinny być prowadzone na podstawie sporządzonego studium uwarunkowań, czy
też kóncepcji rozwiązania ruchu drogowego, lecz w tyrn roku na pewno grnina nie
będzie się posuwała w tych dywagacjach.

Głos zabrał Pan Prezes Zakładu Transportu i Usług, który udzielił odpowiedzi na
wniosek w sprawie naprawy drogi w kierunku cmentarza na wysokości ulicy
Stodolnej. Stwierdził, że parnięta o tej awarii i jak tylko masa asfaltowa dotrze do
Zakładu to wyrwa w asfalcie będzie jak najszybciej naprawiona.

Głos zabrała radna RM Anna Miczko, która odniosła się do tematu strefy parkowania.
Wskazała, że mieszkańcy informują, że zapominano o ulicy Studziennej. Mieszkańcy
zrobili zdjęcie, na którym widać, że jest 8 samochodów. Dodała, że tam również,
powinien być parking płatny, bo zresztą ta?rn był.

Głos zabra?ł radny RM Antoni Dolny, który podziękowal Panu Burmistrzowi Sępólna
Krajeńskiego za pozytywne, konkretne stanow'sko w sprawie odwodnienia i opłat.
Dodał, że po artykule który się ukaza?ł w ,,Wiadomościach Krajeńs]-cich" mieszka?ńcy
są bardzo zbulwersowani, że będą pobierane opłaty, a w szczególności przy
Targowisku .

Głos ponownie zabra?ł Pan Jarosław Dera, który wyjaśnił, że grnina nie zapomniała o
ulicy Studziennej, ponieważ jest ona również przewidziana do tej strefy ale w kolejnym
etapić. Doda?ł, ze w pierwszym rzucie strefa ta miała objąć te ulice, które były
poruszane na komisji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnla'iął ten punkt i przeszedł do
kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 13. Zakończenie sesji

O godz. 13.06 w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Franciszek
Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za przygotowanie
materiałów na sesję. Zarnkną?ł sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wypowiadając słowa ,,Zarnykam XLI sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim".

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 18 marca 2022r.
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